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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 13/2021 z jednání VV dne 25. listopadu 2021 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR), 

Alexandr Křížek (AK), Pavel Syrový (PS), Matěj Rázga (MR) 

Kamil Vrubl (KV). 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), Roman Šuster (RŠ),                      

Petr Býma (PB). 

Omluveni: - 

 

Projednávané body: 

1. Finance 

- PM informoval VV o předložení žádosti ČSRU o půjčku z rezervního fondu ČUS. 

Výkonný výbor ČUS se touto žádostí bude zabývat na svém jednání dne 7. prosince. 

- Ohledně čerpání rozpočtu pro rok 2021 PM uvedl, že došlo ke snížení plánovaného 

finančního schodku v tomto roce z 3,4 milionu na 2,7 milionů korun a to díky přesunutí 

zápasu s Lotyšskem na rok 2021 a dále také při realizaci přípravy a účasti 

reprezentačních kategorií.  

Usnesení: VV schvaluje průběžné čerpání rozpočtu. 

 

2. Popis pozice manažera výkonnostního ragby 

- VV se zabýval otázkou vytvoření pozice manažera výkonnostního rozvoje. AB na toto 

téma uvedl, že takový manažer by měl na starosti zvýšení úrovně výkonnostního ragby, 

zlepšení tréninkového procesu s přesahem do národního týmu i do projektu Dukla. 

- DP řekl, že pozici je třeba popsat přesněji, na což reagoval PS s tím, že úkol 

z předcházejícího jednání nebyl splněn a že pozice popis pozice bude podrobněji 

definován. 

Usnesení: VV bere na vědomí 

 

3. Dopis Národní sportovní agentury sportovním svazům 

- PM informoval o dopisu Filipa Neussera, předsedy Národní sportovní agentury (NSA), 

že vzhledem k neschválení rozpočtu bude NSA  fungovat v rozpočtovém provizoriu a že 
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je tato skutečnost může mít dopad na termín čerpání finančních prostředků z dotačních 

titulů NSA. Zcela zásadní informací je pak skutečnost, že NSA bylo doporučeno ze 

strany Ministerstva financí nevypisovat nové dotační tituly ani neuveřejňovat výzvy, 

jelikož by nebyly rozpočtově zabezpečeny. 

Usnesení: VV bere na vědomí 

 

4. Certifikace povrchu stadiónu Markéta 

- PM představil VV zprávu světové ragbyové federace World Rugby ohledně testování 

umělého povrchu na stadionu Markéta, který si ČSRU objednala za účelem certifikace 

hřiště.  

- KV seznámil VV s technickými detaily vyplývajícími z výše uvedené zprávy.  

Usnesení: VV pověřuje KV a PM svoláním schůzky s vedením Olymp CSMV, předáním 

uvedené informace a předložením výzvy k odstranění vad v co možná nejkratším termínu. 

 

5. Zpráva realizačního týmu U20 – ME Portugalsko 

- RŠ zhodnotil výkon reprezentace U20 na turnaji ME v Portugalsku, kde reprezentace 

absolvovala v deseti dnech tři utkání a osm tréninkových jednotek. Jako nováček 

v soutěži tým nenaplnil cíl, kterým bylo vyhrát třetí utkání a vyhnout se tak příští rok 

kvalifikaci. 

- RŠ dále konstatoval, že české ragby stále zaostává, i když zápasy proti Rumunsku či 

Německu měly z naší strany určitou kvalitu. Podle RŠ, pokud chceme uspět i v mužské 

reprezentaci a postoupit do úrovně Trophy je třeba dopracovat strategii, která je 

v současné době vypracovávána a důsledně ji do budoucna dodržovat. Jedním z klíčů 

pak může být hrát co nejvíce těžkých zápasů. 

- RŠ je pro ustavení národního výběru do 23 let a to zejména za účelem udržení motivace 

všech hráčů a usnadnění přechodu z kategorie U20 do seniorské kategorie. Takovýto 

tým by se do budoucna například mohl účastnit evropské soutěže Super Cup. 

- RŠ označil turnaj za skvěle zorganizovaný a se špičkovým zázemím. 

Usnesení: VV pověřuje RŠ k vypracování návrhu zřízení kategorie U23 a dále k podrobné 

analýze hlavních faktorů, ve kterých jsme během turnaje zaostávali. 

 

6. Zpráva z prvního srazu Regionální Sportovní Centra Mládeže (RSCM) 

 

- RŠ informoval VV o proběhlých srazech talentované mládeže, v jejichž rámci také 

proběhlo školení pro trenéry na téma Klíčových národních témat.  

- Prvního srazu se zúčastnilo 56 trenérů a zároveň proběhly srazy regionálních výběrů 

U14, U18 a U23. 

- RŠ překvapila celkově dobrá úroveň hráčů a celý sraz podle něj pomohl identifikovat a 

dále rozvíjet talentované hráče s reprezentačním potenciálem do budoucna. Srazy budou 

pokračovat, pokud pandemická situace povolí, naplánováno je jich zatím celkem devět. 
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- MF hodnotil, že sraz byl skvěle zvládnutý a že se na něm sešla širší trenérská špička 

z Čech i z Moravy 

- RŠ doplnil, že do budoucna se počítá s ještě vyšším zapojením trenérů a že obdobné 

srazy budou probíhat rovněž i na Moravě. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a děkuje členům Metodické komise za odvedenou práci v rámci 

školení Klíčových národních témat. 

 

 

 

V Praze dne 1. prosince 2021  

 

Zapsal: Petr Býma 


